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劳动节到了，发扬我吃苦耐劳的优秀品质，为以逸待劳的你，献上举手之劳的祝福，愿你快乐不劳而获，幸福多劳多得，平安健康为你效犬马之劳!五一快乐!搜集的《五一节长假英语祝福短信》，仅供大家借鉴！>五一节长假英语祝福短信(一) 1、劳动创造了历史，...
劳动节到了，发扬我吃苦耐劳的优秀品质，为以逸待劳的你，献上举手之劳的祝福，愿你快乐不劳而获，幸福多劳多得，平安健康为你效犬马之劳!五一快乐!搜集的《五一节长假英语祝福短信》，仅供大家借鉴！
>五一节长假英语祝福短信(一)
1、劳动创造了历史，劳动创造了未来。五一节快乐。
labor created history, labor to create the future. happy may day.
2、要工作，要勤劳：劳作是最可靠的财富。
to work, and to hard-working, work is the wealth of the most reliable.
3、劳动是艰苦的，成果是甘甜的;没有辛苦的劳动，就没有甘甜的果实五一劳动节英文祝福语五一劳动节英文祝福语。
labor is hard, fruit is sweet; without hard work, there is no sweet fruit.
4、祝你心情舒畅，节日愉快，注意身体，多多保重!
i wish you a happy, a happy holiday, attention body, take care a lot!
5、五一我要睡个长觉，但是吃饭时你可以通知我!
the may day i want to have a long sleep, but can you inform me when having a meal!
6、劳动使人建立对自己的理智力量的信心。五一节快乐。
labor makes people to establish confidence in his intellectual power. happy may day.
7、当你一切容入了社会，周围的一切都是平凡的劳动所给予。
when you all into the society, all around are ordinary labor to give.
8、五一是个祝福日，祝你平安福满园!
may day is a blessing, wish you peace happy garden!
9、五一是次大扫除，扫除烦恼不保留!
may day is a time cleaning, remove trouble don\'t keep!
10、劳动是财富之父，土地是财富之母。
labor is the father of wealth, land is the mother of wealth.
11、祝天下的劳苦大众五一快乐!
i wish all the toiling masses may 1 happy!
12、五一愿你乐相伴，福相随，五一快乐!
i wish you a happy may day, lucky countenance, may 1 happy!
13、五一是个加油站，为你身体加满油!
may day is a gas station, fill up the body for you!
14、付出辛劳，挥洒汗水，成功的果实即将收获。
toil and sweat, to harvest the fruits of success.
15、体力劳动是防止一切社会病毒的伟大的消毒剂。
physical labor is to prevent the virus society great disinfectant.
16、五一劳动节，祝你劳动快乐，休息更快乐!
may day, i wish you a happy work, happy rest more!
17、思想存在于劳动之中，人就要靠劳动而生存。
thought exists in labor, people will live on labor.
18、用自已的双手创造辉煌，给最亲爱的人以幸福!
with their own hands to create brilliant, for the most beloved people to happiness!
19、祝你劳动节愉快!心想事成!工作开心!我会永远支持你的!
i wish you a happy labor day! horse! work happy! i will always support you!
20、您用勤劳的双手，创造了美好的生活，今天是您的节日，祝您节日愉快!
you use industrious hands, and create a better life, today is you of festival, i wish you a happy holiday!
>五一节长假英语祝福短信(二)
1、思想上放松精神上劳动。
Ideological relax mental labor.
2、鲜花献给辛勤的劳动人民。
Flowers for hard working people.
3、庆祝劳动节，迎接红五月。
To celebrate the labor day, may meet the red.
4、祝节日快乐，一路顺风、玩得开心。
Wishing you happiness during the holidays, a pleasant journey and have fun.
5、五一五一我爱你，就像老鼠爱大米！
5151 I love you, just like mouse love rice!
6、妈妈，你辛苦了！五一在家好好休息吧！
Mom, you were laborious! May 1 have a good rest at home!
7、守着你的，让我们一起在五一节实现。
Keep your promise, let us together in May Day.
8、五一节快乐！祝大家吃好、玩好、心情好！
Happy May Day! Wish you eat well, playing well, in a good mood!
9、哥们，姐妹们要注意劳逸结合哦！五一开心！
The elder brothers, and sisters should pay attention to mix a oh! May 1 happy!
10、五一我要睡个长觉，但是吃饭时你可以通知我！
The May Day I want to have a long sleep, but can you inform me when having a meal!
11、劳动带给我们一切！庆祝劳动节，迎接红五月！
Labor bring us all! To celebrate the labor day, may meet the red!
12、老板，一年来为你辛勤打工，五一节你该请客了！
The boss, for your hard work in the past year, with May Day you should treat!
13、劳动节，不劳动，呆在家里把觉困！嘻嘻，真惬意！
Labor day, don\'t work, stay at home to sleep trapped! Hee hee, really nice!
14、五月是放飞心情的好时节，你愿意和我一起双双飞吗？
May is a good season that puts flying state of mind, you are willing to and I together both fly?
15、五一节到了，你要少喝酒，多吃菜，还有要听老婆的话。
May Day is coming, what do you want to drink less, eat more vegetables, and to listen to your wife.
16、今天是国际男人劳动节，祝女人们节曰快乐，天天美丽！
Today is international labor day men, happy women\'s day yue, a beautiful day!
17、祝你的努力和汗水尽快变成明天成功的果实。劳动节快乐！
I wish you the efforts and sweat as soon as possible into tomorrow the fruits of success. Happy labor day!
18、庆祝劳动节，迎接红五月。我热爱五一节，祝你节日快乐！
To celebrate the labor day, may meet the red. I love May Day, I wish you a happy holiday!
19、劳动是为了更好地享受生活，五一节祝大家：五一过得轻松！
Labor is in order to better enjoy life, I wish you: have a May Day!
20、祝你劳动节愉快！心想事成！工作开心！我会永远支持你的！
I wish you a happy labor day! Horse! Work happy! I will always support you!
21、劳动节愿我们的劳动带给大家春天的回报，祝你全家幸福愉快！
Labour Day to our Labour us all spring returns, I wish you a happy family happiness!
22、五彩缤纷的世界里，友情珍贵，在这长长的假日里，祝你快乐！
The colorful world, friendship is precious, in this long holidays, I wish you happiness!
23、有你相伴的日子，即使平凡也浪漫！祝你一路顺风，五一节快乐。
Have your companions days, even ordinary also romantic! I wish you a pleasant journey and wuyijiekuaile.
24、一壶咖啡，一本闲书，躺在恬静的沙发里，仔细品味这假日的散逸。
A pot of coffee, a light reading book, lying on the sofa tranquil, savoring the dissipation of the holiday.
25、老爸快起床了，快起来劳动，别认为今天是劳动节，快帮老妈做饭。
Dad get up, get up work, don\'t think today is labor day, fast to help mom cooking.
26、老婆，您辛苦了！趁着这个假期，咱们一同出游去吧，地点由你决定！
Wife, you were laborious! During this holiday, let\'s go out to travel together. The site is up to you!
27、长夜漫漫无心睡眠，我以为只有我睡不着觉，原来姑娘你也睡不着啊！
All night long not intentional sleep, I thought I was the only sleepless, originally girl you\'re sleepless, too!
28、平时工作忙碌，趁着五一狂购物。两手不空满载归，慰劳自己绝不误！
Work at ordinary times busy, crazy shopping before May 1. Not empty hands full, treat yourself never miss!
29、劳动带给我们一切，有劳动，才有回报，才有收成！祝你劳动节快乐！
Labor bring us all, there is labor, is to return, there is harvest! I wish you a happy labor day!
30、您用勤劳的双手，创造了美好的生活，今天是您的节曰，祝您节曰愉快！
You use industrious hands, and create a better life, today is your day, I wish you a happy day yue!
31、起床啦！虽然今天是公共假期，但是今天也要庆祝一下呀，五一节快乐！
Get up! Although today is public holiday, but also to celebrate today ah, happy May Day!
32、平时工作忙碌碌，趁着五一狂购物。两手不空满载归，慰劳自己绝不误！
Busy work at ordinary times the importance, while 51 crazy shopping. Not empty hands full, treat yourself never miss!
33、上帝七天创造了宇宙万物，五一放假七天，我们能创造一段世间奇缘吗？
God created the universe for seven days, seven days the may holiday, we can create a world of colors?
34、您用勤劳的双手，创造了美好的生活，今天是您的节日，祝您节日愉快！
You use industrious hands, and create a better life, today is you of festival, I wish you a happy holiday!
35、虽然你我不能相聚，但我的思念和祝福伴随你走每一段路。亲爱的，保重！
Although you and I can\'t together, but my thoughts and wishes with you every way. Dear, take care!
36、您辛勤的劳动为我们传递着温情，衷心的问候一声您辛苦了！劳动节快乐！
Your hard work for us to convey warmth, heartfelt greet a cry, you were laborious! Happy labor day!
37、你知道吗？这么长的假期是为我和你准备的，所以别再躲我，请接受我的邀约。
Do you know? Such a long vacation is for you and me, so don\'t hide me, please accept my invitation.
38、今天虽是劳动节，但也要多注意休息，保持身体健康。祝节日快乐，生意兴隆！
Today is labor day, but also should pay attention to rest more, maintain a healthy body. Wishing you happiness during the holidays, the business is thriving!
39、您用勤劳的双手，创造了美好的生活，今天是您的节日，祝您五一劳动节快乐！
You use industrious hands, and create a better life, today is you of festival, I wish you a happy May Day!
40、酒越久越醇，朋友相交越久越真，水越流越清，世间沧桑越冲越淡。五一节快乐。
Wine, the longer the more alcohol, friends cross the longer true, water flow more and more clear, the vicissitudes of life the impact the light thing in the world. Happy May Day.
>五一节长假英语祝福短信(三)
1、祝天下所有像我一样的劳苦大众五一快乐!
I wish the world all the toiling masses May 1 happy like me!
2、五月是放飞心情的好时节，你愿意和我一起双双飞吗?
May is a good season that puts flying state of mind, you are willing to and I together both fly?
3、今天是国际男人劳动节，祝女人们节日快乐，天天美丽!
Today is international labor day men, I wish the women festival happiness, beautiful every day!
4、祝你的努力和汗水尽快变成明天成功的果实。劳动节快乐!
I wish you the efforts and sweat as soon as possible into tomorrow the fruits of success. Happy labor day!
5、劳动节愿我们的劳动带给大家春天的回报，祝您全家幸福愉快。
Labour Day to our Labour us all spring returns, I wish you a happy family happiness.
6、五彩缤纷的世界里，友情珍贵，在这长长的假日里，祝你快乐!
The colorful world, friendship is precious, in this long holidays, I wish you happiness!
7、劳动节，愿我们的劳动带给大家春天的回报，祝您全家幸福愉快。
Labor day, wish our work to bring spring returns, I wish you a happy family happiness.
8、衷心感谢你在过去一年为公司做出的贡献，祝五一快乐，万事如意!
Thank you for contribution to the company for the past year, I wish a happy May Day, all the best!
9、好几天没有你的消息了，你现在还好吗?可以回个短信吗?祝你快乐。
Several days no news of you, you now ok? A message can be back? I wish you a happy.
10、劳动光荣!劳动万岁!用自已的双手创造辉煌，给最亲爱的人以幸福!
Labor glorious! Labor, live forever! With their own hands to create brilliant, for the most beloved people to happiness!
11、劳动带给我们一切，有劳动，才有回报，才有收获!祝你劳动节快乐!
Labor bring us all, there is labor, is to return, no pains, no gains! I wish you a happy labor day!
12、五一还在上班吧，劳动节就应该劳动，不要有怨言哟!祝你节日快乐!
Still at work, labor day should labor, not to have a complaint! I wish you a happy holiday!
13、平时工作忙碌，趁着五一狂购物。两手不空满载归，慰劳自己绝不误!
Work at ordinary times busy, crazy shopping before May 1. Not empty hands full, treat yourself never miss!
14、劳动后的休息是最舒适的，呵呵，让我们好好享受这个美好的假日吧!
After the labor of rest is the most comfortable, ha ha, let\'s enjoy the wonderful holiday!
15、您用勤劳的双手，创造了美好的生活，今天是您的节日，祝您节日愉快!
You use industrious hands, and create a better life, today is you of festival, I wish you a happy holiday!
16、平时工作忙碌碌，趁着五一狂购物。两手不空满载归，慰劳自己绝不误!
Busy work at ordinary times the importance, while 51 crazy shopping. Not empty hands full, treat yourself never miss!
17、上帝七天创造了宇宙万物，五一放假七天，我们能创造一段世间奇缘吗?
God created the universe for seven days, seven days the may holiday, we can create a world of colors?
18、您辛勤的劳动为我们传递着温情，衷心的问候一声您辛苦了!劳动节快乐。
Your hard work for us to convey warmth, heartfelt greet a cry, you were laborious! Happy labor day.
19、虽然你我不能相聚，但我的思念和祝福伴随你走每一段路。亲爱的，保重!
Although you and I can\'t together, but my thoughts and wishes with you every way. Dear, take care!
20、您辛勤的劳动为我们传递着温情，衷心的问候一声您辛苦了!劳动节快乐!
Your hard work for us to convey warmth, heartfelt greet a cry, you were laborious! Happy labor day!
21、劳动节不劳动!所以我仅仅劳累手指一动，给你发条短信祝你劳动节快乐!
Don\'t labor labor day! So I\'m just tired fingers move, give you clockwork SMS to wish you a happy labor day!
22、假如你打算去行街睇戏，我绝对乐意奉陪，连直落唱埋卡拉OK，我都没问题。
If you are going to the street to see the play, I\'m absolutely willing to company with, even buried plummeting to sing karaoke, I have no problem.
23、工作狂，五一就歇歇吧，带上女朋友一块儿去玩玩，别总呆在屋里。祝假期愉快!
Workaholic, May Day off, take girl friend to go to play, don\'t always stay inside. I wish a happy holiday!
24、在这个庄严的日子里，祝福亲爱的朋友都能享受到自己用劳动创造的幸福和快乐!
In the solemn day, bless my dear friends can enjoy oneself use labor to create happiness!
25、曾经的共同奋斗，让我们这份友情异常的宝贵，短信送你思念与祝福，五一快乐!
Once together, let us this precious friendship anomaly, SMS send you and wishing you, May 1 happy!
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